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ROMÂNIA 
JUDEŢUL VÂLCEA 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI RÂMNICU VÂLCEA 
 
 

PROCES – VERBAL 
 
 
 Încheiat astăzi, 28 februarie 2011, în şedinţa Consiliului Local al municipiului Râmnicu 
Vâlcea, convocată prin Dispoziţia Primarului nr.1066 din 22.02.2011, conform articolului 39, 
alin.(1) din Legea nr. 215/2001 privind Administraţia Publică Locală, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, la care participă: domnul primar Romeo Rădulescu, 
domnul secretar Toma Mihăescu, precum şi 22 de membri ai Consiliului Local  din cei 23 în 
funcţie. 

În continuare, domnul secretar Toma Mihăescu informează că sunt prezenţi 22 
consilieri din cei 23 în funcţie şi de asemenea informează că absentează doamna consilier 
Bălan Mariana. În aceste condiţii domnul secretar Toma Mihăescu declară legal constituită 
şedinţa de astăzi şi prezintă procesul – verbal al şedinţei extraordinare din data de 15 
februarie 2011. Nefiind discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării şi se 
aprobă cu vot unanim procesul-verbal al şedinţei extraordinare din data de 15 februarie 
2011. 

În continuare are cuvântul doamna preşedinte de şedinţă, consilier Bercea Maria 
pentru a prezenta ordinea de zi a şedinţei de astăzi care cuprinde următoarele puncte:  

1. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobare PUZ “ Introducere teren în intravilan  
(S = 22334 m.p.) şi lotizare pentru construire locuinţe individuale” şi regulamentul 
de urbanism aferent – zona Buda, investitori: Tudosescu Ion, Ionescu Sorin, Ştefan 
Elena, Angheluta Elena, Angheluţă Dumitru.  

2. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobare PUD „Imobil locuinţe colective şi 
dotări compatibile P+3E+M, bulevardul Dem Rădulescu, nr. 24”, investitor Bărboi 
Gheorghiţa. 

3. Raport şi proiect de hotărâre privind reanalizarea documentaţiei de urbanism PUD 
„Ostroveni Sud – subzona Zb, Amplasare hotel D+P+2E+M, birouri D+P+M, anexa 
P şi staţie pompare ape uzate – strada Ostroveni, nr. 135”, investitor Mitrache Alina 
Ramona. 

4. Raport şi proiect de hotărâre privind trecerea unei suprafeţe de teren din domeniul 
public în domeniul privat al municipiului şi aprobarea concesionării directe a 
acesteia. 

5. Raport şi proiect de hotărâre privind acceptarea unei donaţii. 
6. Raport şi proiect de hotărâre privind acceptarea donaţiei unei suprafeţe de teren de 

13098 m.p. 
7. Raport şi proiect de hotărâre privind clarificarea situaţiei juridice a unui imobil. 
8. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea „ Regulamentului privind regimul 

parcărilor publice aflate în zona centrală a municipiului Râmnicu Vâlcea”, aprobat 
prin Hotărârea Consiliului Local nr. 125/2009. 

9. Raport şi proiect de hotărâre privind completarea şi modificarea anexelor nr. 1 şi 2 
la contractul de delegare a gestiunii unor servicii publice de administrare a 
domeniului public şi privat de interes local. 

10. Raport şi proiect de hotărâre privind delegarea gestiunii serviciilor de măturat, 
spălat, stropit şi întreţinere a căilor publice, curăţarea şi transportul zăpezii de pe 
căile publice şi menţinerea în funcţiune a acestora pe timp de polei sau de îngheţ, 
montat şi întreţinere mobilier stradal către SC PIEŢE PREST SA. 

11. Raport şi proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
13/31.01.2011 de modificare a hotărârii nr. 244/2010 privind delegarea gestiunii 
unor servicii de administrare a domeniului public şi privat de interes local. 
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12. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei de casă pe anul 2010 
pentru fondurile necesare sustenabilităţii proiectului “ Centru de servicii terapeutice 
pentru copilul cu autism Mara Râmnicu Vâlcea”. 

13. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului “Centrului de servicii 
terapeutice pentru copilul cu autism Mara Râmnicu Vâlcea” pe anul 2011. 

14. Raport şi proiect de hotărâre privind adoptarea unor măsuri pentru acordarea 
ajutorului social  în baza Legii nr. 416/2001, privind venitul minim garantat, cu 
modificările şi completările ulterioare. 

15. Raport şi proiect de hotărâre privind cooperarea Municipiului Râmnicu Vâlcea cu 
Serviciul de Telecomunicaţii Speciale în domeniul serviciilor de tehnologia 
informaţiei şi de comunicaţii. 

16. Raport şi proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului municipiului 
Râmnicu Vâlcea în AGA la ADI APA VÂLCEA pentru aprobarea planului de evoluţie 
a tarifelor. 

17. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea “Strategiei culturale a municipiului 
Râmnicu Vâlcea 2011 – 2013”. 

18. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea “Statutului municipiului Râmnicu 
Vâlcea”.  

19. Raport şi proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “Cetăţean de onoare al 
municipiului Râmnicu Vâlcea” dlui Ion Gh. Roşca. 

20. Diverse. 
- subpunctul 1. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului 

Local nr. 27 din 31 ianuarie 2011; 
- subpunctul 2. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de 

fundamentare privind serviciul public de asistenţă medico-socială pentru persoanele 
vârsnice din municipiul Râmnicu Vâlcea; 

-subpunctul 3. Raport şi proiect de hotărâre privind modificare HCL nr.30/2011 de 
aprobare a bugetului local si a listei de investitii pentru anul 2011; 

-subpunctul 4. Raport şi proiect de hotărâre privind achiziţionarea unui imobil – teren 
afectat de realizarea obiectivului de investiţii „ Pod peste râul Olăneşti în prelungirea 
străzii Carol I, inclusiv legăturile cu Calea lui Traian şi strada Morilor” ; 
      -subpunctul 5. Raport şi proiect de hotărâre privind efectuarea unei plăţi; 
      -subpunctul 6. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea art.3 din Hotărârea 
Consiliului Local nr. 265/2010; 
      -subpunctul 7. Raport şi proiect de hotărâre privind inventarierea şi administrarea 
unui bun mobil; 
 - alegerea preşedintelui de şedinţă. 

Nemaifiind discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării şi se aprobă cu 
vot unanim ordinea de zi a şedinţei aşa cum a fost prezentată. 
  În continuare, la primul punct din ordinea de zi   sunt prezentate - Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind aprobare PUZ “ Introducere teren în intravilan  (S = 22334 m.p.) 
şi lotizare pentru construire locuinţe individuale” şi regulamentul de urbanism aferent – zona 
Buda, investitori: Tudosescu Ion, Ionescu Sorin, Ştefan Elena, Angheluta Elena, Angheluţă 
Dumitru.  
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.4, de 
organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură  şi, 
fără completări sau modificări se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobare 
PUZ “ Introducere teren în intravilan  (S = 22334 m.p.) şi lotizare pentru construire locuinţe 
individuale” şi regulamentul de urbanism aferent – zona Buda, investitori: Tudosescu Ion, 
Ionescu Sorin, Ştefan Elena, Angheluta Elena, Angheluţă Dumitru.  

Cu vot unanim se aprobă Planul Urbanistic de Zonă – ”Introducere teren în intravilan 
(S=22334 m.p.) şi lotizare pentru construire locuinţe individuale” şi regulamentul de 
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urbanism aferent – zona Buda, investitori Tudosescu Ion, Ionescu Sorin, Ştefan Elena, 
Angheluţă Elena, Angheluţă Dumitru, cu respectarea următorilor indicatori urbanistici : POT 
= max.20% ; CUT = max.0,40 ; H = max. P+1E+M (indicatori calculaţi pentru toată suprafaţa 
studiată), precum şi a condiţiei extinderii reţelelor de utilităţi şi cea a realizării drumului de 
acces (7 m. lăţime), racordat la strada Buda, pe cheltuiala investitorilor/proprietarilor. 
 Termenul de valabilitate a documentaţiei de urbanism este de 4 (patru) ani de la data 
aprobării acesteia. 
  Documentaţia aferentă Planului Urbanistic de Zonă – ”Introducere teren în intravilan 
(S=22334 m.p.) şi lotizare pentru construire locuinţe individuale” şi regulamentul de 
urbanism aferent – zona Buda, investitori Tudosescu Ion, Ionescu Sorin, Ştefan Elena, 
Angheluţă Elena, Angheluţă Dumitru, aprobată conform alineatului precedent, anexă la 
hotărârea adoptată, se păstrează la Direcţia Dezvoltare Urbană; structura documentaţiei 
este cuprinsă în opisul aferent acesteia. 

Responsabilitatea privind calitatea şi conţinutul documentaţiei de urbanism, aprobată 
conform prevederilor de mai sus, în corelare cu reglementările legale în vigoare, aparţine 
specialistului cu drept de semnătură, în calitate de elaborator al documentaţiei respective. 
  La punctul doi din ordinea de zi  sunt prezentate - Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind aprobare PUD „Imobil locuinţe colective şi dotări compatibile P+3E+M, bulevardul 
Dem Rădulescu, nr. 24”, investitor Bărboi Gheorghiţa. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.4, de 
organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură  şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobare 
PUD „Imobil locuinţe colective şi dotări compatibile P+3E+M, bulevardul Dem Rădulescu, nr. 
24”, investitor Bărboi Gheorghiţa. 

Cu vot unanim se aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „ Imobil locuinţe colective şi 
dotări compatibile P+3E+M, b-dul Dem Rădulescu, nr.24”, investitor Bărboi Gheorghiţa, cu 
respectarea următoarelor condiţii: 

• POT= max. 38%; CUT= max. 1,20; H =  P+3E+M ( 14 m la cornişă); 
• Asigurarea utilităţilor se va face pe cheltuiala investitorului, în baza tuturor avizelor 

tehnice de racordare obţinute din partea administratorilor; 
• Se va asigura minim 1 (un) loc de parcare pentru fiecare unitate locativă precum şi 

locuri de parcare aferente spaţiilor comerciale dimensionate conform P 132/1993 – 
normativul pentru proiectarea parcajelor de autoturisme în localităţi urbane. 

• Termen de valabilitate 2 ani.  
 Documentaţia aferentă Planului Urbanistic de Detaliu  „ Imobil locuinţe colective şi 
dotări compatibile P+3E+M, b-dul Dem Rădulescu, nr.24”, investitor Bărboi Gheorghiţa, 
aprobată  conform alineatului precedent, anexă la hotărârea adoptată, se păstrează la 
Direcţia Dezvoltare Urbană; structura documentaţiei este cuprinsă în opisul aferent acesteia. 
 Responsabilitatea privind calitatea şi conţinutul documentaţiei de urbanism, în 
corelare cu reglementările legale în vigoare, aparţine specialistului cu drept de semnătură, în 
calitate de elaborator al documentaţiei. 
 La punctul trei din ordinea de zi  sunt prezentate - Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind reanalizarea documentaţiei de urbanism PUD „Ostroveni Sud – subzona Zb, 
Amplasare hotel D+P+2E+M, birouri D+P+M, anexa P şi staţie pompare ape uzate – strada 
Ostroveni, nr. 135”, investitor Mitrache Alina Ramona. 

La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate şi-au prezentat 
avizele după cum urmează : comisia nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, 
apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor - aviz favorabil şi comisia nr.4, de 
organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – 
aviz nefavorabil întrucât deşi s-a solicitat de nenumărate ori igienizarea zonei acest lucru nu 
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s-a realizat, iar în eventualitatea respectării angajamentului de igienizare a zonei se va da 
aviz favorabil (a prezentat punctul de vedere al comisiei nr.4, domnul Mojoiu Gheorghe. 
 Domnul consilier Matei Ion – cred că sunt două lucruri separate: igienizarea este una 
şi a doua este aprobarea unei investiţii este cu totul şi cu totul altceva. Eu cred că sunt alte 
motive pentru care nu se dă această aprobare. Pentru igienizare există la îndemâna 
executivului o hotărâre de consiliu local prin care un agent economic sau o persoană fizică 
să execute ceea ce este acolo, mă refer la hotărârea 50. Deci, nu are nicio legătură una cu 
alta, sunt măsuri coercitive care să conducă la igienizarea respectivă şi nu şantajul în a opri 
un om să investească pentru a dezvolta acea zonă. Nu există nimic care să împiedice 
investiţia, bineînţeles că putem impunem condiţii pentru igienizarea zonei. Se pot lua măsuri 
cu Poliţia Locală, fiind un organ abilitat pentru a rezolva această situaţie. 

Domnul primar Rădulescu Romeo- vreau să vă aduc aminte că acum câţiva ani când 
a fost avizat acest PUD, a fost avizat cu condiţia igienizării zonei şi desfiinţării acelei clădiri-
locuinţe, căci am înţeles că şi locuieşte acolo şi desfăşoară şi activitate economică. A fost 
amendat de nenumărate ori, ne-a acţionat în instanţă şi a pierdut, iar situaţia arămas clară şi 
de către instanţă pentru igienizarea zonei. De dumneavoastră depinde. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind reanalizarea documentaţiei de urbanism PUD „Ostroveni Sud – subzona Zb, 
Amplasare hotel D+P+2E+M, birouri D+P+M, anexa P şi staţie pompare ape uzate – strada 
Ostroveni, nr. 135”, investitor Mitrache Alina Ramona. 

Întrunind 7 voturi “pentru” (consilierii: Costea Maria, Iorgu Ion, Matei Ion, Chiriţă 
Dorin, Pruteanu Costel Bogdan, Vîrlan Eduard şi Panduraşu Adrian Iulian) şi 15 voturi 
“împotrivă” se respinge aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „ Ostroveni Sud – subzona 
Zb, Amplasare hotel D+P+2E+M, birouri D+P+M, anexa P si staţie pompare ape uzate, 
strada Ostroveni, nr. 135”, investitor Mitrache Alina Ramona. 

La punctul patru din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind trecerea unei suprafeţe de teren din domeniul public în domeniul privat al 
municipiului şi aprobarea concesionării directe a acesteia”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură  şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind trecerea unei 
suprafeţe de teren din domeniul public în domeniul privat al municipiului şi aprobarea 
concesionării directe a acesteia. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
- trecerea din domeniul public în domeniul privat al municipiului a unui teren în 

suprafaţă de 5,0 m.p, situat în Calea lui Traian, nr.153, parterul blocului Filipin, sc.4, ap.1, 
conform planului de situaţie – anexa nr.1 la hotărârea adoptată ; 

- concesionarea directă a terenului prevăzut la alineatul precedent, în vederea 
realizării unei alei de acces din exterior, fără închideri, la apartamentul nr.1, pentru 
proprietarul acestuia. Preţul concesiunii este de 430 EURO/m.p. - echivalent în lei la data 
încheierii contractului de concesiune. Perioada de concesiune este de 25 de ani.  

- împuternicirea primarului municipiului să semneze contractul de concesiune directă 
pentru suprafaţa de teren prevăzută mai sus. 
 La punctul cinci din ordinea de zi  sunt prezentate « Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind acceptarea unei donaţii». 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
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gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind acceptarea unei 
donaţii. 

Domnul primar Rădulescu Romeo precizează faptul că utilităţile se vor face în limita 
bugetului aprobat, iar acest lucru să fie specificat în proiectul de hotărâre întrucât în cererea 
persoanei este impusă această condiţie. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele : 
- acceptarea donaţiei unui imobil - teren, în suprafaţă de 310 m.p, situat în Râmnicu 

Vâlcea, strada Aurelian Sacerdoţeanu, deţinut în proprietate indiviză de către Stanciu Ion şi 
Antonia, Sima Gheorghe şi Preoteasa Marian Andrei, cu număr cadastral 40747 şi înscris în 
cartea funciară sub nr. 40747, identificat în planul de amplasament şi delimitare – anexa nr.1 
la hotărârea adoptată ; 

- acceptarea donaţiei unui imobil - teren, în suprafaţă de 422 m.p, situat în Râmnicu 
Vâlcea, strada Aurelian Sacerdoţeanu, deţinut în proprietate indiviză de către Saraolu Ilie 
Constantin şi Mihai Elena Luiza, Tîmplaru Cicilia – Felicia şi Tîmplaru Mihai, Murăruş Elena 
şi Murăruş Eremia, cu număr cadastral 40725 şi înscris în cartea funciară sub nr. 40725, 
identificat în planul de amplasament şi delimitare – anexa nr.2 la hotărârea adoptată ; 

- imobilele - terenuri ce fac obiectul donaţiilor menţionate mai sus vor avea destinaţia 
de drum public şi vor fi inventariate în domeniul public al municipiului, completându-se în 
mod corespunzător, inventarul bunurilor ce aparţin domeniului public al municipiului, aprobat 
prin Hotărârea Consiliului Local nr. 30/2007 ; amenajarea drumului public şi utilităţile  vor fi 
făcute în limita bugetului aprobat, cu această destinaţie ; 
   - cheltuielile aferente încheierii şi autentificării actelor de donaţie vor fi suportate de 
către donatori ; 

- împuternicirea primarului municipiului să semneze actele de donaţie în formă 
autentică. 
 În continuare la punctul şase din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind acceptarea donaţiei unei suprafeţe de teren de 13098 m.p.” 
 La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice 
şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi 
nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură               
şi-au prezentat avizele favorabile. 
 Domnul consilier Vîrlan Eduard – cred că în Consiliul Local, fost sau actual, avem 
colegi care pot spune că repetiţia este mama învăţăturii. Astăzi asistăm la un record în 
Consiliul Local : un material este supus în 2006, 2008, 2009, de două ori în 2010 şi acum 
spre aprobare. Noi consilierii liberali vom vota împotrivă pentru că suntem consecvenţi şi am 
spus-o de nenumărate ori că suntem de acord cu această donaţie, dar utilităţile şi drumul să 
fie făcute pe cheltuiala investitorului şi ne menţinem această părere. Mulţumesc. 
 Domnul consilier Matei Ion – domnule primar, haideţi să punem punct odată, pentru 
că şi pe investitori îi ţinem încurcaţi. Să se apuce să facă drumul acolo pe cheltuiala lor 
pentru că nu vedeţi că nu există sorţi de izbândă ? 

Domnul primar Rădulescu Romeo – domnule Matei, data trecută a fost retras. Votul 
de astăzi va constitui răspunsul pentru investitor, e bine aşa ? Ceea ce se votează (favorabil 
sau ne favorabil) asta vom trimite investitorului pentru că nu e normal să-l ţinem atâta timp. 

Domnul consilier Matei Ion – în sfârşit gândim la fel. 
Domnul primar Rădulescu Romeo – nu, nu gândim la fel domnule Matei. Eu gândesc 

că pentru cei care vor veni în Consiliul Local este bine să aibă terenul pentru a face drumuri, 
iar dumneavoastră consideraţi că este o afacere. Nu este nicio afacere, însă este decizia 
Consiliului Local şi nu decizia mea. 

Domnul consilier Matei Ion – domnule primar, nu aş fi vrut să reiau pentru că 
înţelegeţi situaţia. Într-o şedinţa trecută aţi spus : « eu vreau să iau teren gratis şi nu vreau 
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să dau bani pe el». Poate ne explicaţi de ce ar da bani consiliul local pe un teren care duce 
într-o fundătură. Oricum dacă rugăm pe cineva să ducă utilităţile ar crede că suntem nebuni. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – acum două luni de zile am cumpărat teren pentru 
a duce utilităţi pe strada Constantin Stănciulescu. 

Domnul consilier Matei Ion - acolo este o zonă stradatată, cu locuinţe vechi, la care 
trebuiau duse utilităţile. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – domnule Matei, nu gândiţi pentru azi, gândiţi 
pentru 5, 10 ani. Oraşul se va dezvolta, iar necesitatea construirii de case va fi şi acolo. 
Acest oraş trebuie să se dezvolte. Dacă vrem ca acest oraş să se dezvolte, trebuie noi ca şi 
administraţie publică locală să le dăm posibilitatea să se dezvolte. Nu gândiţi azi, gândiţi la 
cei care vor veni. 

Domnul consilier Matei Ion - cine nu le dă voie să se dezvolte ? Suntem de acord cu 
condiţia ca utilităţile să fie făcute pe banii investitorului. 
 Nemafiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind acceptarea donaţiei unei suprafeţe de teren de 13098 m.p., în forma 
prezentată de executiv. 
 Întrunind doar 12 voturi “pentru”, 8 voturi “împotrivă” şi 2 “abţineri” nu se aprobă 
proiectul de hotărâre privind acceptarea donaţiei unei suprafeţe de teren de 13098 m.p. şi 
nu se adoptă hotărâre pentru neîntrunirea numărului de voturi. 
 La punctul şapte din ordinea de zi  sunt prezentate „Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind clarificarea situaţiei juridice a unui imobil”. 
  La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate şi-au prezentat 
avizele după cum urmează: comisia nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, 
apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor – aviz favorabil;  comisia nr.2, de 
buget-finanţe, prognoze economico-sociale – aviz favorabil; comisia nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură – aviz favorabil cu următorul amendament-« ca şi în proiectul de hotărâre şi în 
documentaţia care se va încheia preţul de concesiune sau valoarea redevenţei să fie preţul 
de concesiune directă din zonă şi nu cel câştigat prin licitaţie» şi comisia nr.4, de organizare 
şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură- aviz favorabil. 

Domnul consilier Matei Ion – eu am avut un punct de vedere în ambele comisii în 
care am fost şi l-am discutat chair şi cu domnul preşedinte Crăciunescu că în avizul pe care 
îl va pronunţa în consiliul local va propune ca punctele 3 şi 4 să fie excluse din acest 
material pentru că nu au legătură cu materialul şi până aici sunt probleme de altă natură. 
Acum am să fiu explicit. Suprafaţa construită preluată prin concesiune conţine doar 
suprafaţă construită şi niciun pic de teren liber. Deci, prin urmare, cei 30 m.p. provin din 
teren liber şi nu se poate face confurzie între preţul de concesiune şi preţul de teren din 
zona respectivă. Prin urmare, cei 30 m.p. care sunt suplimentar construiţi vor avea preţul de 
concesiune din zonă de 430 de euro. Asta odată. La punctul doi se supune aprobării 
trecerea din domeniul public în domeniul privat al municipiului a suprafeţei de 712 m.p. Este 
greşit, trebuie trecut din domeniul public al municipiului în domeniul privat numai suprafaţa 
de 30 m.p. pentru că întreaga suprafaţă de 1366 m.p. la data concesionării era teren 
construit, ceea ce înseamnă că se afla în domeniul privat. Prin urmare întrega suprafaţă 
concesionată fiind de 1366 m.p., fiind suprafaţă construită, terenul respectiv se afla în 
totalitate în domeniul privat al municipiului. În continuarea, domnul Matei Ion dă citire unui 
fragment din caietul de sarcini care a stat la baza concesionării Băii Comunale în care se 
specifică că obiectul contractului îl reprezintă suprafaţa de 1366 m.p. suprafaţă construită. 
Nu era toată suprafaţă de 1366 m.p. în domeniul privat ? 

Doamna Feroiu Maria răspunde că doar suprafaţa de 712 m.p. trebuie trecută în 
domeniul privat, respectiv suprafaţa hotelului pentru că nu mai este de utilitate publică, restul 
de suprafaţă rămâne de utilitate publică pentru că aparţine Băii Comunale. 

Domnul consilier Matei Ion – puteţi face dumneavoastră distincţia între ceea ce 
înseamnă hotel şi ce înseamnă baie comunală ? 



Page 7 of 18 

Atât domnul primar Rădulescu Romeo cât şi doamna Feroiu Maria spun că este 
întocmit un plan de situaţie în acest sens. 

Domnul consilier Matei Ion – din caietul de sarcini reiese că va fi baie comunală, eu 
nu am văzut-o. De asemenea, va fi făcută recuperarea persoanelor cu deficienţe 
neuromotorii, spălătorie, bazin de înot pe toată perioada anului. Eu rămân la ideea că tot 
ceea ce era construit era deja în domeniul privat. Aceasta este o problemă. După aceea 
avem la punctul trei o propunere de trecere din domeniul public al municipiului în domeniul 
privat a unor clădiri dezafectate pentru amenajarea parcării publice situate pe latura de sud, 
etc, şi se spune aici despre clădiri şi valoarea acestora. Cu ce aprobare şi a cui aprobare                    
s-au demolat clădirile neexistând nicio autorizaţie de demolare, nicio hotărâre de Consiliu 
Local. Avem de a face cu...... Dacă vreţi folosesc şi cuvinte mai tari. Materialul acesta este o 
instigare la fals pentru că ne puneţi pe noi consilieri să votăm să introducem o faptă penală 
în legalitate. Deci distrugerea unor bunuri publice pe domeniul public este o infracţiune. 
Această intrare în legalitate se face numai prin intermediul instanţei. Ceea ce spuneţi 
dumneavoastră acum, când toată lumea ştie, sub semnătua privată a secretarului primăriei 
este instigare la fals. Dacă astăzi aprobăm această radiere a unor clădiri care au fost 
demolate fără autorizaţie, fără niciun fel de aprobare, introducem în legalitate şi, repet, 
singura modalitate de intrare în legalitate este o hotărâre de instanţă. Prin urmare, consider 
că, întrucât nu este pentru prima dată când faceţi acest lucru, trebuie să se ştie public cum 
se lucrează şi ce materiale ne puneţi sub nas. Iar colegii dacă au curajul să voteze un 
asemenea material, mai ales acum când sunt informaţi că acele clădiri au existat, eu le 
doresc succes. 

Domnul primar Rădulescu Romeo- domnule Matei, toată lumea ştie că acele clădiri 
sunt demolate. Nu ascunde nimeni acest lucru. Mai mult de atât, ele au fost demolate acum 
5 ani de zile, fapta este prescrisă şi dacă noi încercăm să depunem ceva le punem degeaba 
pentru că trebuei să fie maxim 2 ani de zile. Singura variantă legală, pentru că nimeni nu 
face nimic ilegal, este hotărârea de Consiliu Local în baza căreia vom recupera banii. 

Domnul consilier Matei Ion – plata se face în baza unui proces-verbal de 
contravenţie, în urma unui control. 

Domnul primar Rădulescu Romeo- a fost Curtea de Conturi la noi şi ne-a spus că 
trebuie să recuperăm banii pentru că aceste clădiri s-au demolat. 

Domnul consilier Matei Ion – asta din punct de vedere patrimonial, dar pentru a 
recupera banii trebuie să existe un document. Trebuie să fiu tâmpit să votez aşa ceva. Cine 
are curajul să voteze sunt foarte curios vând în vedere că este domeniu public şi bunuri 
publice. 

Domnul primar Rădulescu Romeo- referitor la parcări vreau să completez faptul că şi 
parcarea din faţă şi parcarea din spate le vom da în concesiune societăţii Pieţe Prest SA, ca 
să nu rămână la dispoziţia proprietarului hotelului. 
 Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind clarificarea situaţiei juridice a unui imobil, în forma prezentată de executiv. 
 Întrunind doar 13 voturi “pentru”, 4 voturi “împotrivă” (consilierii: Costea Maria, Iorgu 
Ion, Matei Ion şi Chiriţă Dorin) şi 5 abţineri (consilierii: Pruteanu Costel Bogdan, Vîrlan 
Eduard, Panduraşu Adrian Iulian, Crăciunescu Grigore şi Ene Gabriela Ana) nu se aprobă 
proiectul de hotărâre privind clarificarea situaţiei juridice a unui imobil şi nu se adoptă 
hotărâre pentru neîntrunirea numărului de voturi. 
 În continuare, la punctul opt din ordinea de zi  sunt prezentate - Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind modificarea „ Regulamentului privind regimul parcărilor publice aflate în 
zona centrală a municipiului Râmnicu Vâlcea”, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 
125/2009. 

 La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi 
de arhitectură şi-au prezentat avizele favorabile. 
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 Domnul consilier Pruteanu Costel Bogdan – doamnă preşedinte noi suntem de acord 
cu propunerea executivului dar ne-am bucura foarte tare dacă domnul primar ar reanaliza 
amendamentul nostru privind eliberarea parcărilor între orele 8.00 – 17.00. La Râmnicu 
Vâlcea sunt mult mai multe maşini care părăsesc oraşul în acest interval orar. Dacă 
dumneavoastră lăsaţi parcarea să fie liberă în felul acesta se decongestionează traficul. 
Regulamentul în sine se aplică şi agenţilor economici şi ar fi binevenită propunerea ca şi 
persoanele fizice să folosească parcările respective în intervalul orar amintit. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – la solicitarea dumneavoastră am trimis adrese 
tuturor asociaţiilor de proprietari unde sunt instituite asemenea parcări de reşedinţă. 95% nu 
sunt de acord cu amendamentul dumneavoastră. Ieri am fost în Zăvoi aceeaşi 
problemă:”domnule, când venim acasă nu găsim locuri de parcare”. Domnule consilier mai 
faceţi o solicitare şi ne adresăm din nou asociaţiilor de proprietari. 

Domnul consilier Pruteanu Costel Bogdan – m-aş bucura foarte tare dacă domnul 
Avram când se duce cu solicitarea să mă cheme şi pe mine. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – nu se solicită personal, ci prin adrese, pentru că 
nu avem suficient personal. E bine să rămână scris. 
 Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind modificarea „Regulamentului privind regimul parcărilor publice aflate în 
zona centrală a municipiului Râmnicu Vâlcea”, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 
125/2009. 

 Cu vot unanim se aprobă modificarea alin.(4) al art.13 din « Regulamentul privind 
regimul parcărilor publice aflate în zona centrală a municipiului Râmnicu Vâlcea », aprobat 
prin Hotărârea Consiliului Local nr. 125/2009, care va avea următorul conţinut : 
 « (4) În cazul contravenţiei prevăzute la alin.(2) se va putea dispune şi luarea  măsurii 
de blocare a roţilor/ridicare auto prin grija operatorului căruia i s-a delegat serviciul public de 
blocare, ridicare, transport, depozitare şi eliberare a autovehiculelor şi remorcilor staţionate 
neregulamentar pe drumurile publice în municipiul Râmnicu Vâlcea ». 

 Consecinţă a prevederilor de mai sus se completează art.10 din «Regulamentul de 
organizare şi funcţionare a serviciului public de blocare, ridicare, transport, depozitare şi 
eliberare a autovehiculelor şi remorcilor staţionate neregulamentar pe drumurile publice în 
municipiul Râmnicu Vâlcea», aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr.315/2010, cu un 
noul alineat, cu următorul conţinut : 

«  - când acestea sunt parcate sau staţionate în parcările de reşedinţă aprobate prin 
dispoziţia primarului şi pentru care nu au fost eliberate ecusonul parcare de reşedinţă sau 
ecusonul de vizitator – parcare de reşedinţă valabile pentru parcarea în care s-a constatat 
contravenţia ». 

La punctul nou ă din ordinea de zi  sunt prezentate « Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind completarea şi modificarea anexelor nr. 1 şi 2 la contractul de delegare a 
gestiunii unor servicii publice de administrare a domeniului public şi privat de interes local». 

La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea 
domeniului public şi privat, agricultură  şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – aş dori ca parcurl să nu fie prins  în listă pentru 
că este cuprins într-un program de investiţii cu fonduri de la Uniunea Europeană 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind completarea şi modificarea anexelor nr. 1 şi 2 la contractul de delegare a 
gestiunii unor servicii publice de administrare a domeniului public şi privat de interes local. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
- completarea anexei nr.1 la contractul de delegare a gestiunii unor servicii de 

administrare a domeniului public şi privat nr. 28077 din 20.09.2010 cu bunurile aparţinând 
domeniului public şi privat, necesare realizării serviciilor publice delegate către S.C. PIEŢE 
PREST S.A, preluate de la Direcția Administrării Piețelor și Târgurilor şi de la Direcţia 
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Administrării Domeniului Public, prevăzute în anexele nr. 1 şi 2, care fac parte integrantă din 
hotărârea adoptată ; 
 - înscrierea valorii 3.265.368,95 lei pentru imobilul « Piaţa Agroalimentară Nord », 
cuprins în lista bunurilor aparţinând domeniului public şi privat al Municipiului Râmnicu 
Vâlcea şi concesionate S.C. PIEŢE PREST S.A ; 

- radierea imobilului  "Lacul nr. 2 Zăvoi" din anexa nr.1- Lista cuprinzând bunurile 
aparţinând domeniului public şi privat al Municipiului Rm.Vâlcea şi concesionate S.C PIEŢE 
PREST S.A, la contractul de delegare  nr. 28077/20.09.2010 şi includerea acestuia în anexa 
nr. 2 la contractul de delegare – Lista cuprinzând suprafeţele zonelor verzi, a parcurilor şi 
grădinilor publice ce vor fi întreţinute şi amenajate de SC PIEŢE PREST SA.  
  In continuare, la punctul zece din ordinea de zi  sunt prezentate « Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind delegarea gestiunii serviciilor de măturat, spălat, stropit şi 
întreţinere a căilor publice, curăţarea şi transportul zăpezii de pe căile publice şi menţinerea 
în funcţiune a acestora pe timp de polei sau de îngheţ, montat şi întreţinere mobilier stradal 
către SC PIEŢE PREST SA». 

 La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice 
şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi 
nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură                      
şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier Matei Ion – ce mai rămâne la ADP în afară de serviciul de străzi 
care este bun în campania electorală ? De ce nu am făcut ADP-ul societate comercială » 

Domnul primar Rădulescu Romeo - Această situaţie a apărut datorită faptului că                
ne-au fost plafonate salariile. Nu putem externaliza Filarmonica şi teatrul Ariel şi nu vreau să 
dau oameni afară. Pentru a ne încadra în numărul de personal impus trebuia să 
disponibilizăm din oameni, iar pentru a nu face acest lucru mai bine îi transferăm la o 
societate comercială care aparţine Consiliului Local. Dacă staţia de asfalt nu era a noastră şi 
luam din altă partea asfaltul atunci procedam de altă manieră. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind delegarea gestiunii serviciilor de măturat, spălat, stropit şi întreţinere a căilor 
publice, curăţarea şi transportul zăpezii de pe căile publice şi menţinerea în funcţiune a 
acestora pe timp de polei sau de îngheţ, montat şi întreţinere mobilier stradal către SC 
PIEŢE PREST SA, în forma prezentată de executiv. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
-delegarea directă, prin concesiune, către S.C. PIETE PREST S.A a gestiunii 

următoarelor servicii: 
            a) măturatul, spălatul, stropirea şi întreţinerea căilor publice;  

 b) curăţarea şi transportul zăpezii de pe căile publice şi menţinerea în funcţiune a 
acestora pe timp de polei sau de îngheţ; 
 c) montat şi întreţinere mobilier stradal; 

 -consecinţă a prevederilor de mai sus, Hotărârea Consiliului Local nr. 244/2010, 
referitoare la delegarea gestiunii unor servicii publice de administrare a domeniului public şi 
privat de interes local, se completează,  după cum urmează: 

I. alin. 1) al art. 1 din caietul de sarcini pentru delegarea serviciilor publice de 
administrare a domeniului public şi privat,  aprobat prin art. 2 din hotărârea respectivă, se 
completează cu: 

� Măturatul, spălatul, stropirea şi întreţinerea căilor publice;  
� curăţarea şi transportul zăpezii de pe căile publice şi menţinerea în 

funcţiune a acestora pe timp de polei sau de îngheţ; 
� montat şi întreţinere mobilier stradal". 
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  II. art. 5 din caietul de sarcini pentru delegarea serviciilor publice de administrare a 
domeniului public şi privat, aprobat prin art. 2 din hotărârea respectivă, se completează şi va 
avea următorul conţinut:  

" Art. 5. Pentru lucrările pe care operatorul le va executa în cadrul activităţilor de: 
amenajare şi întreţinere a zonelor verzi, a parcurilor şi grădinilor publice; măturatul, spălatul, 
stropirea şi întreţinerea căilor publice; curăţarea şi transportul zăpezii de pe căile publice şi 
menţinerea în funcţiune a acestora pe timp de polei sau de îngheţ; montat şi întreţinere 
mobilier stradal, decontarea se va efectua cu respectarea următoarei proceduri:  

a) lunar, operatorul va întocmi situaţii pentru lucrările executate, cantitativ şi valoric, 
care vor fi recepţionate de către concedent prin serviciile de specialitate; tarifele practicate în 
cadrul activităţilor de: - amenajarea şi întreţinerea zonelor verzi - măturatul, spălatul, 
stropirea şi întreţinerea căilor publice - curăţarea şi transportul zăpezii de pe căile publice şi 
menţinerea în funcţiune a acestora pe timp de polei sau de îngheţ - montat şi întreţinere 
mobilier stradal, sunt cele aprobate prin hotărârea Consiliului Local; 

b) pe baza situaţiilor de lucrări, concesionarul va emite lunar facturi pentru plata, de 
către concedent, a serviciilor executate ". 

III. lista bunurilor din domeniul public şi privat al municipiului concesionate pentru 
realizarea serviciilor de administrare a domeniului public şi privat - anexă la Contractul de 
delegare a gestiunii, aprobat prin art. 3 din hotărârea nr. 244/2010, se completează cu 
bunurile necesare desfăşurării activităţilor a căror gestiune a fost delegată prin art. 1 din 
prezenta hotărâre, prezentată în anexa nr. 1 la prezenta hotărâre; lista căilor publice  pe 
care se realizează  activităţile de măturat, spălat, stropirea şi întreţinerea, precum şi cea a 
căilor publice pe care se realizează lucrări de curăţire şi transport al zăpezii şi menţinerea în 
funcţiune a acestora pe timp de polei sau de îngheţ este prezentată în anexele 2- 5 la 
prezenta hotărâre şi completează anexele la Contractul de delegare a gestiunii serviciilor de 
administrare a domeniului public şi privat. 
  - delegarea directă, prin concesiune, a activităţilor prevăzute mai sus se va face prin 
act adiţional la contractul de delegare a gestiunii ; 

- începând cu data prezentei, Hotărârea Consiliului Local nr.28/2011 îşi încetează 
aplicabilitatea. 

La punctul unsprezece din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 13/31.01.2011 de modificare a 
hotărârii nr. 244/2010 privind delegarea gestiunii unor servicii de administrare a domeniului 
public şi privat de interes local”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură  şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind completarea 
Hotărârii Consiliului Local nr. 13/31.01.2011 de modificare a hotărârii nr. 244/2010 privind 
delegarea gestiunii unor servicii de administrare a domeniului public şi privat de interes 
local. 

Cu vot unanim se aprobă completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 13 din 
31.01.2011 referitoare la modificarea art.5 din hotărârea nr. 244/2010, articol prin care au 
fost aprobate tarifele pentru lucrările de amenajare şi întreţinere a zonelor verzi, a parcurilor 
şi grădinilor publice şi a locurilor de agrement, cu un nou articol, art.1¹ , care va avea 
următorul conţinut: 

„ Art.1¹.  Tarifele aprobate conform art. 1, se aplică şi pentru lucrările executate de 
S.C. PIEŢE PREST S.A., în lunile decembrie 2010 şi ianuarie 2011". 

 În continuare, la punctul doisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate - Raportul 
şi proiectul de hotărâre privind aprobarea execuţiei de casă pe anul 2010 pentru fondurile 
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necesare sustenabilităţii proiectului “ Centru de servicii terapeutice pentru copilul cu autism 
Mara Râmnicu Vâlcea”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
execuţiei de casă pe anul 2010 pentru fondurile necesare sustenabilităţii proiectului “ Centru 
de servicii terapeutice pentru copilul cu autism Mara Râmnicu Vâlcea”. 

Cu vot unanim se aprobă execuţia de casă pe anul 2010 pentru Proiectul ”Centrul de 
servicii terapeutice pentru copilul cu autism – MARA Rm. Vâlcea”, la următorul capitol: 

- Capitolul 68.11.50 ”Alte cheltuieli în domeniul asigurărilor şi asistenţei sociale” – 
cofinanţare din bugetul local cu o valoare de 243.459 lei, la partea de venituri, iar la 
partea de cheltuieli, 85.711 lei. 
Excedentul în sumă de 157.748 lei , înregistrat la data de 31.12.2010, se reportează 

în anul 2011 cu aceeaşi destinaţie. 
La punctul treisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate - Raportul şi proiectul de 

hotărâre privind aprobarea bugetului “Centrului de servicii terapeutice pentru copilul cu 
autism Mara Râmnicu Vâlcea” pe anul 2011. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
bugetului “Centrului de servicii terapeutice pentru copilul cu autism Mara Râmnicu Vâlcea” 
pe anul 2011. 
 Cu vot unanim se aprobă bugetul de venituri şi cheltuieli al Proiectului ”Centrul de 
servicii terapeutice pentru copilul cu autism Mara – Rm.Vâlcea”, pe anul 2011, în valoare 
totală de 157.748 lei , conform anexei, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

 Suma de 157.748 lei , aprobată conform alineatului precedent va fi repartizată pentru 
finanţarea următoarelor categorii de cheltuieli: 

a)    39.999 lei    – cheltuieli de personal; 
b) 117.749 lei     – cheltuieli materiale. 
La punctul paisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 

hotărâre privind adoptarea unor măsuri pentru acordarea ajutorului social  în baza Legii nr. 
416/2001, privind venitul minim garantat, cu modificările şi completările ulterioare”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se spune aprobării proiectul de hotărâre privind adoptarea 
unor măsuri pentru acordarea ajutorului social  în baza Legii nr. 416/2001, privind venitul 
minim garantat, cu modificările şi completările ulterioare. 

Cu vot unanim se aprobă stabilirea următoarelor măsuri pentru acordarea ajutorului 
social în baza Legii nr. 416/2001, privind venitul minim garantat, cu modificările şi 
completările ulterioare, după cum urmează: 

a) Aprobarea planului de acţiuni sau lucrări de interes local pe anul 2011, pentru 
repartizarea orelor de muncă prestate lunar de către persoanele majore apte de 
muncă din familia beneficiară de ajutor social, conform anexei nr.1, care face parte 
integrantă din hotărârea adoptată; 
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b) Aprobarea listelor cuprinzând bunurile, în funcţie de care se acordă ajutorul social,  a 
criteriilor de evaluare a veniturilor potenţiale care se pot obţine de către familiile sau 
persoanele singure solicitante de ajutor social din valorificarea bunurilor care 
depăşesc cantitativ bunurile considerate de strictă necesitate pentru nevoile familiale, 
precum şi a criteriilor proprii suplimentare de evaluare a veniturilor, conform anexei 
nr.2, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. Veniturile stabilite conform 
acestor criterii se vor lua în calcul la acordarea ajutorului social începând cu data de 
01.03.2011. 

c) Stabilirea situaţiilor deosebite în care se pot aproba, prin dispoziţia primarului, 
ajutoare de urgenţă, conform anexei nr.3, care face parte integrantă din hotărârea 
adoptată. 
 Începând cu data adoptării prezentei orice prevederi contrare stabilite prin hotărâri 

ale Consiliului Local referitoare la acordarea ajutorului social îşi încetează aplicabilitatea. 
În continuare, la punctul cincisprezece din ordinea de zi  sunt  prezentate “Raportul 

şi proiectul de hotărâre privind cooperarea Municipiului Râmnicu Vâlcea cu Serviciul de 
Telecomunicaţii Speciale în domeniul serviciilor de tehnologia informaţiei şi de comunicaţii”. 
  La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi-au prezentat avizele favorabile. 
  Domnul consilier Matei Ion – am două întrebări nevinovate. Domnule primar, sincer 
nu înţeleg de ce acest STS ne face acest serviciu gratis ? Doamna de la Compartimentul de 
Informatică spunea în comisie că s-a colaborat foarte bine cu aceştia în campania 
electorală ? 
  Doamna Joltea Aurora spune că acest serviciu s-a ocupat de legatura cu fiecare 
secţie de votare şi cu biroul electoral de circumscripţie de la sediul Primăriei. 
  Domnul primar Rădulescu Romeo – domnule Matei e de înţeles că nu aţi înţeles, dar 
o să vă explicăm. În momentul actual Primăria nu este legată şi de celelalte servicii, direcţii 
cu fibră optică, decât prin internet. Legătura trebuie să fie una securizată, iar legea ne cere 
să conectăm toate serviciile. Mai mult decât atât ele trebuie să fie securizate pentru că 
reţeaua primăriei trebuie să fie o reţea securizată, iar singurul organ abilitat de statutul 
român este STS-ul care poate face acest lucru. Mai mult de atât ne asigură internetul gratuit 
pentru că aşa este legea în România. Pe mine mă interesează să reducem costurile. În 
acest moment plătim 63 de milioane lei vechi pentru acces la internet pe lună. Şi dacă tot e 
să ne urmărească cineva să fie tot abilitat de statul român. 
  Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind cooperarea Municipiului Râmnicu Vâlcea cu Serviciul de Telecomunicaţii 
Speciale în domeniul serviciilor de tehnologia informaţiei şi de comunicaţii. 

Cu vot unanim se aprobă protocolul de cooperare dintre Municipiul Râmnicu Vâlcea şi 
Serviciul de Telecomunicaţii Speciale, conform anexei, care face parte integrantă din 
hotărârea adoptată. 

La punctul şaisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate « Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind mandatarea reprezentantului municipiului Râmnicu Vâlcea în AGA la ADI 
APA VÂLCEA pentru aprobarea planului de evoluţie a tarifelor». 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind mandatarea reprezentantului 
municipiului Râmnicu Vâlcea în AGA la ADI APA VÂLCEA pentru aprobarea planului de 
evoluţie a tarifelor. 

Cu vot unanim se aprobă mandatarea primarului Romeo Rădulescu, reprezentant al 
Municipiului Râmnicu Vâlcea, cetăţean român, născut la data de 29.11.1972, în comuna 
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Bălceşti, judeţul Vâlcea, domiciliat în municipiul Râmnicu Vâlcea, strada Patriarh Iustinian 
Marina, nr. 38, posesor al CI seria VX, nr. 214385, eliberată de municipiul Râmnicu Vâlcea, 
la data de 1.07.2005, cu mandat special, să aprobe în Adunarea Generală a Acţionarilor ADI 
"APA Vâlcea", în numele şi pe seama Consiliului Local al municipiului Râmnicu Vâlcea, 
Planul anual de evoluţie a tarifelor, aferent proiectului “Extinderea şi reabilitarea 
infrastructurii de apă şi apă uzată în judeţul Vâlcea”, aşa cum a fost aprobat prin Hotărârea 
Consiliului Local nr. 35/2011. 

În continuare, la punctul şaptesprezece din ordinea de zi  sunt prezentate - 
Raportul şi proiectul de hotărâre privind aprobarea “Strategiei culturale a municipiului 
Râmnicu Vâlcea 2011 – 2013”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
“Strategiei culturale a municipiului Râmnicu Vâlcea 2011 – 2013”. 

Cu vot unanim se aprobă „Strategia culturală a municipiului Râmnicu Vâlcea 2011 – 
2013”, conform anexei, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

La punctul optsprezece din ordinea de zi  sunt prezentate - Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea “Statutului municipiului Râmnicu Vâlcea”.  

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură; nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
“Statutului municipiului Râmnicu Vâlcea”.  

Cu vot unanim se aprobă „Statutul municipiului Râmnicu Vâlcea”, conform anexei, 
care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

La punctul nou ăsprezece din ordinea de zi  sunt prezentate - Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind conferirea titlului de “Cetăţean de onoare al municipiului Râmnicu 
Vâlcea” dlui Ion Gh. Roşca. 

La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi 
sportive şi de agrement şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier Matei Ion – aş vrea să spun că la ASE Bucureşti avem şi prorectorul 
de acolo care este vâlcean şi cred că ar fi trebuit să ţinem cont şi de legătura cu urbea 
noastră, sau de câte ori cineva a popularizat sau a prezentat ceva despre Râmnic. În aceste 
chetiuni trebuie să se ţină cont şi de faptul că oamenii sunt legaţi de Râmnic, dacă nu prin 
naştere, măcar prin ceea ce au făcut pentru Râmnic. 

Doamna consilier Ene Gabriela Ana – vreau să vă spun că domnul Roşca este teribil 
de legat de Vâlcea. Cel puţin 20 de şcoli din Vâlcea au primit calculatoare şi chiar mobilier 
pentru cabinetele de informatică prin intermediul domnului rector de la ASE Bucureşti. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – în discuţiile cu dânsul a rămas că o să facem o 
comisie, care se va ocupa în principal de elaborarea strategiilor culturale la nivelul oraşului 
deoarece dânsul dispune de resurse inepuizabile, respectiv studenţii, care pot să facă studii 
şi tot felul de scenarii ca şi Râmnicu Vâlcea să devină un oraş turistic, un oraş care să te 
cheme întradevăr aici. Nu ştiu dacă aţi observat dar a apărut clipul oraşului este un clip făcut 
de neprofesionişti, pentru asta echipa Primăriei şi-a dat toată silinţa şi îi felicit. Este un clip 
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de 30 de secunde care va fi difuzat pe Eurosport în timpul Galei K1, pe ProTv, Sport.ro. De 
asemenea, de luna viitoare acest spot o să intre pe TVR, care va fi difuzat gratuit. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind conferirea titlului de “Cetăţean de onoare al municipiului Râmnicu Vâlcea” 
dlui Ion Gh. Roşca. 

Cu vot unanim se aprobă conferirea titlului de “Cetăţean de Onoare” al municipiului 
Râmnicu Vâlcea, domnului Ion Gh. Roşca, rectorul Academiei de Studii Economice 
Bucureşti pentru strălucita activitate universitară, precum şi pentru sprijinul acordat 
învăţământului românesc, în special celui vâlcean. 

În continuare, la punctul dou ăzeci şi unu din ordinea de zi « Diverse »  sunt 
prezentate opt subpuncte. 

La subpunctul unu  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de hotărâre privind 
modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 27 din 31 ianuarie 2011”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului 
Local nr. 27 din 31 ianuarie 2011. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea alin.(1) al art.1 din Hotărârea Consiliului Local 
nr. 27/2011,  care va avea următorul conţinut : 
  « Art.1. (1) Se aprobă cofinanţarea de la bugetul local a proiectului « Extinderea şi 
reabilitarea infrastructurii de apă şi apă uzată în judeţul Vâlcea », în sumă de 505.760 euro , 
ce reprezintă contribuţia Municipiului Râmnicu Vâlcea la realizarea acestui proiect ». 

În continuare, la subpunctul doi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind aprobarea studiului de fundamentare privind serviciul public de asistenţă medico-
socială pentru persoanele vârsnice din municipiul Râmnicu Vâlcea”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 

Se aprobă studiul de fundamentare privind serviciul public de asistenţă medico-
socială pentru persoanele vârstnice din municipiul Râmnicu Vâlcea, conform anexei, care 
face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

La subpunctul trei  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de hotărâre privind 
modificare HCL nr.30/2011 de aprobare a bugetului local si a listei de investitii pentru anul 
2011”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură; nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind modificare 
HCL nr.30/2011 de aprobare a bugetului local si a listei de investitii pentru anul 2011”. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea anexelor nr. 1 - situaţia veniturilor estimate de 
încasat în anul 2011, nr. 2 - situaţia privind repartizarea pe capitole de cheltuieli a creditelor 
bugetare pe anul 2011  şi nr. 6 - lista de investiţii pe total surse de finanţare pe anul 2011 la 
Hotărârea Consiliului Local nr. 30/2011 prin care s-a aprobat bugetul local şi lista de investiţii 
pe anul 2011, care vor avea conţinutul prevăzut în anexele nr. 1, 2 şi 6, care fac parte 
integrantă din hotărârea adoptată. Anexele nr. 1, 2 şi 6 la hotărârea adoptată înlocuiesc 
anexele 1, 2 şi 6 la Hotărârea Consiliului Local nr. 30/2011. 
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 Anexele nr. 3 – Situaţia privind repartizarea creditelor bugetare pe unităţi de 
învăţământ pentru cheltuieli funcţionale pe anul 2011, nr. 4 – Situaţia privind repartizarea 
creditelor bugetare pe unităţi de învăţământ preşcolar cu program prelungit, pentru cheltuieli 
funcţionale pe anul 2011, nr. 5 – Situaţia privind subvenţiile repartizate pentru acoperire 
cheltuieli cu serviciile funcţionale pentru internate pe anul 2011, nr.7 – Lista de investiţii pe 
anul 2011 – fonduri externe nerambursabile postaderare şi cofinanţare buget local, nr. 8 – 
Lista de investiţii pe anul 2011 – reabilitarea termică a blocurilor şi nr. 9 - Lista de investiţii 
pe anul 2011 – Grup Şcolar Industrial « General Magheru »  rămân nemodificate. 

La subpunctul patru  sunt prezentate -Raportul şi proiectul de hotărâre privind 
achiziţionarea unui imobil – teren afectat de realizarea obiectivului de investiţii „ Pod peste 
râul Olăneşti în prelungirea străzii Carol I, inclusiv legăturile cu Calea lui Traian şi strada 
Morilor”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind achiziţionarea 
unui imobil – teren afectat de realizarea obiectivului de investiţii „ Pod peste râul Olăneşti în 
prelungirea străzii Carol I, inclusiv legăturile cu Calea lui Traian şi strada Morilor”. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
- achiziţionarea, prin cumpărare, a unui teren în suprafaţă de 46 m.p., situat în Rm. 

Vâlcea, aleea Lotrişor, nr.2, proprietatea dnei Săndulescu Elvira, teren având număr 
cadastral 38510 şi înscris în cartea funciară sub nr.38510, identificat în planul de situaţie – 
anexa nr.1 la hotărârea adoptată. Terenul achiziţionat va fi utilizat pentru realizarea arterei 
de legătură cu strada Morilor şi trotuarul aferent acesteia; 

- preţul de achiziţionare a terenului prevăzut la alineatul precedent este de 980 lei 
(230 Euro/m.p.), fără TVA, aşa cum rezultă din raportul de evaluare, întocmit de către 
evaluator autorizat ANEVAR – anexa nr. 2, la hotărârea adoptată ; 

- împuternicirea primarului municipiului să semneze contractul de vânzare-cumpărare  
a imobilului –teren prevăzut mai sus ; 

- cheltuielile privind întocmirea documentaţiei tehnice de dezmembrare, precum şi 
cele aferente încheierii şi autentificării contractului de vânzare – cumpărare a terenului 
prevăzut mai sus vor fi suportate din bugetul local. 
 În continuare, la subpunctul cinci  sunt prezentate « Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind efectuarea unei plăţi». 

La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, 
culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi-au prezentat 
avizele favorabile. 

Domnul primar Rădulescu Romeo -  îmi cer eu scuze, pentru că materialul a fost 
făcut foarte repede şi nu a fost detaliat. Prin acest parteneriat cu cei care organizează K1, 
noi vom avea vizibilitate naţională şi internaţională. Acesta este motivul pentru care am zis 
să sprijinim această acţiune. Mai mult decât atât pentru titlul mondial este un vâlcean de-al 
nostru Mihai Barbu, care dacă va fi campion mondial ne va aduce multe beneficii. Mai mult 
decât atât capacitatea sălii este undeva la 2500 de locuri şi cel puţin 1000 de oameni vin din 
exterior care rămân 2-3 zile în oraş, prin cazare la hotel, prin masă şi prin tot. Consider că 
putem face şi noi ceva pentru agenţii economici care vor beneficia de sosirea turiştilor aici. 

Domnul consilier Pruteanu Costel Bogdan – domnule primar, mă bucură faptul că aţi 
amintit mai devreme de acest spot publicitar care va fi difuzat pe TVR gratis, probabil şi pe 
TVR Internaţional, iar Râmnicu Vâlcea va fi promovat chiar la nivel mondial. Sunt foarte 
indignat că în această perioadă de criză salariile profesorilor au scăzut, pensiile se 



Page 16 of 18 

impozitează şi scad, agenţii economici nu o duc foarte bine, să aprobăm 600 milioane lei 
vechi pentru o Gală K1 mi se pare prea mult şi haideţi să vă spun de ce. Oamenii câştigă 
foarte bine din drepturi de televiziune, din taxa pe bilet şi au ei mai multe surse din care fac 
bani, din publicitate şi mai multe. Pe mine m-ar bucura să se ţină o Gală K1 la Râmnicu 
Vâlcea. Cred că este normal să sponsorizăm astfel de acţiuni, dar nu atât de mult. Mi se 
pare prea mult. Bineînţeles că mai tânărul meu coleg Cosmin Constantinescu este îndrăgit 
şi iubeşte acest sport. M-aş fi bucurat foarte tare dacă suma ar fi fost mult mai mică, chiar de 
10 ori mai mică. Este o sumă foarte mare, este părerea mea, atâta timp cât acel clip va fi 
promovat gratis şi pe TVR. Dacă nu ar fi fost această soluţie, mă gândeam că acestea sunt 
costurile, dar aşa nu se justifică. 

Domnul primar Rădulescu Romeo - dacă faceţi un calcul este foarte simplu. TVR 
Internaţional este văzut de oameni, de ordinul miilor, iar Eurosport-ul este văzut de milioane 
de oameni. La Eurosport costă 50.000 de lei minutul de publicitate. Noi avem 30 de secunde 
alocate municipiului Râmnicu Vâlcea. Faceţi dumneavoastră calculul şi gândiţi-vă şi câte 
cafele veţi vinde dumneavoastră la cafenea când vor veni 1000 de oameni. Dacă le oferi 
ceva vin, dacă nu le oferi nu vin. 

Domnul consilier Pruteanu Costel Bogdan – eu mă bucur pentru că oricum vom vinde 
cafele, dar transmisia într-o singură zi nu cred că asigură o foarte mare publicitate. Acel 
ceva mi se pare prea mult şi eu cer şi părerea colegilor. 600.000 lei sunt foarte mulţi bani în 
anul 2011, mai ales în această perioadă. Eu nu am zis că nu trebuie. Trebuie, dar nu atât. 
Este foarte mult. 

Domnul consilier Matei Ion – doamnă preşedinte, sursa de unde se plătesc aceşti 
bani este taxa de cultură şi sport. Clubul Sportiv trăieşte la această dată în mod exclusiv 
aproape din aceşti bani, care au fost primit pentru un tânăr portar vândut undeva prin Italia 
cu  400 sau 500 de.... Vreau să vă întreb, vi se pare corect că un profesor care pregătreşte 
copiii are 6 milioane/lună şi salariile sunt plătite din 2-3 luni şi aici dăm 600 de milioane fără 
să ţinem cont de faptul că acei oameni pot să aducă alte şi alte talente, să dezvolte sportul 
vâlcean. 

 Domnul viceprimar Constantinescu Cosmin Dragoş -sunteţi dezinformat, domnule 
consilier. Ei nu au primit banii pentru portar. Contribuţia anuală este de 6 miliarde lei, 2 
miliarde anual pentru Centru de Excelenţă în handbal. Dările sunt plătite la zi, salariile sunt 
plătite la zi. Sunt câteva datorii care vor fi achitate în curând. Aşa cum aţi spus şi 
dumneavoastră banii provin din taxa sport cultură şi din aceşti bani nu se pot plăti salariile 
profesorilor. La fel cum nu putem să direcţionăm acei bani către investiţii în infrastructură 
cum aţi spus dumneavoastră într-o emisiune televizată. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – domnule Matei, dumneavostră sunteţi un om 
bine orientat şi îmi place acest lucru. V-aţi orientat bine acum câţiva ani când v-aţi căsătorit 
cu o doamnă deosebită a handbalului românesc. Vă rog frumos să aveţi încredere în sport şi 
lăsaţi politichia. Felicitări doamnei. 

Doamna consilier Ene gabriela Ana – vreau să vă spun că profesorii din Vâlcea îşi iau 
salariile şi, îmi pare foarte rău, că vă aduceţi aminte de profesori numai când este un interes. 
Diminuate sau nu noi ne-am luat salariile la timp. Este foarte rău că vă aduceţi aminte de 
noi, cadrele didactice numai din punct de vedere politic nu altfel. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind efectuarea unei plăţi. 

Întrunind 12 voturi “pentru”, 3 voturi “împotrivă” şi 7 abţineri se aprobă plata sumei de 
60.000 de lei pentru organizarea şi desfăşurarea Galei K1, ce va avea loc la Sala Sporturilor 
din Rm. Vâlcea, în data de 18 martie 2011. 

Suma prevăzută la alineatul precedent va fi suportată din bugetul local - capitolul 67 
”Cultură şi recreere”. 
 La subpunctul şase sunt prezentate “Raportul şi proiectul de hotărâre privind 
modificarea art.3 din Hotărârea Consiliului Local nr. 265/2010”. 
 La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
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cetăţenilor şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea 
domeniului public şi privat, agricultură şi-au prezentat avizele favorabile. 
 Domnul consilier Matei Ion – această hotărâre este dată special pentru mine să 
înţeleg? 
 Domnul primar Rădulescu Romeo – nu, domnule Matei. Ne-am gândit cum o să 
împărţiţi cei 65% la trei. Nu dădea exact. 

Domnul consilier Matei Ion – în raport se spune de modificarea art.3 din Hotărârea 
Consiliului Local nr. 265/2010, mai exact reducerea numărului de reprezentanţi în AGA la 
SC APAVIL SA. E foarte uşor să dispară Matei de acolo. Pentru mine este o uşurare. Nu 
este o pierdere pentru că aveam o misiune ingrată acolo. Nici măcar cei patru sute de mii 
pentru o sedinţă nu i-am luat şi nici nu s-a ţinut vreo sedinţă deşi trebuia să se ţină. Era o 
situaţie penibilă să critic tot ce se întâmplă acolo şi să fiu acuzat că nu fac ceea ce trebuie în 
AGA. De acum încolo o să am o poziţie mult mai clară. Va fi o poziţie de opoziţie faţă de 
ceea ce se întâmplă acolo şi le mulţumesc colegilor care au găsit această modalitate de a 
mă exclude de acolo, dar îi anunţ că trebuie să se aştepte la ce este mai rău pentru că sunt 
destule lucruri care se întâmplă acolo şi chiar dacă nu o să mai fiu în AGA o să le ştiu foarte 
bine şi le ştiu deja şi acum. 

Domnul primar Rădulescu Romeo - adevărul este că se întâmplă extrem de multe 
lucruri rele acolo. Râmnicu Vâlcea este singurul oraş din ţară care are rezolvată definitiv 
problema apelor uzate şi pentru asta felicit conducerea ACVARIM şi mai nou APAVIL. 

Domnul viceprimar Constantinescu Cosmin Dragoş propune ca domnul consilier Filip 
Teodosie să fie reprezentantul Consiliului Local în AGA la SC APAVIL SA. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind modificarea art.3 din Hotărârea Consiliului Local nr. 265/2010 şi cu 
propunerea formulată în plenul şedinţei. 

Întrunind 19 voturi “pentru”, 2 abţineri (domnii consilieri Matei Ion şi Chiriţă Dorin) şi o 
neparticipare la vot (Filip Teodosie) se aprobă modificarea art.3 din Hotărârea Consiliului 
Local nr.265/2010 referitoare la aprobarea fuziunii dintre S.C. ACVARIM S.A. şi S.C. 
APAVIL S.A., articol care va avea următorul conţinut : 

”Art.3. Se desemnează un membru al Consiliului Local, care să reprezinte municipiul 
în Adunarea Generală a Acţionarilor a noului operator regional rezultat în urma fuziunii,  
respectiv dl. Filip Teodosie.” 
 În continuare, la subpunctul şapte  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind inventarierea şi administrarea unui bun mobil”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind inventarierea şi administrarea 
unui bun mobil. 

Cu vot unanim se aprobă  următoarele : 
-inventarierea în patrimoniul municipiului Râmnicu Vâlcea a autobuzului marcă Rocar, 

tip U410 – 220, an de fabricaţie 1998, transmis fără plată de către Serviciul Român de 
Informaţii,  împreună cu mijloacele de natura obiectelor de inventar aferente acestuia, bunuri 
identificate în procesul-verbal de predare-primire efectivă nr. 1.900.012 din 9.02.2011, 
anexă la hotărârea adoptată; 

- transmiterea către S.C. ETA S.A bunul mobil inventariat conform alineatului 
precedent, în vederea desfăşurării serviciului de transport public local de călători, 
completându-se în mod corespunzător anexa cu bunurile transmise în concesiune către 
această societate, la contractul de concesiune.  
 La subpunctul opt  se solicită prezentarea de propuneri pentru alegerea 
preşedintelui de şedinţă pentru următoarele trei luni: martie, aprilie şi mai 2011. 
 Doamna consilier Bercea Maria propune pentru această funcţie pe domnul consilier 
Mojoiu Gheorghe. 
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Nemaifiind alte propuneri se supune aprobării şi se aprobă cu vot unanim alegerea în 
funcţia de preşedinte de şedinţă al Consiliului Local al municipiului Râmnicu Vâlcea, a 
domnului consilier Mojoiu Gheorghe, pentru o perioadă de 3 (trei) luni, respectiv martie, 
aprilie şi mai 2011. 
 Domnul consilier Vîrlan Eduard – vreau să îl rog pe domnul primar să ne ajute pentru 
că pe site PUG-ul expus nu se vede bine. Foarte mulţi cetăţeni ne-au oprit să ne întrebe 
cum poate fi văzut acest PUG. Ori facem cumva să afişăm nişte planşepentru că este o 
singură planşă şi gardianul nu le dă voie. 

Doamna Mihăilescu Liliana, director Direcţia Dezvoltare Urbană – de data aceasta 
vreau să intervin. Scrie foarte clar în anunţ că aceste planşe pot fi studiate la noi, la Serviciul 
urbanism. Gardianul are inclusiv un registru unde se pot trece persoanele care doresc să 
noteze propuneri. 
  Nemaifiind alte discuţii şi intervenţii, lucrările şedinţei sunt declarate închise. 
  
 
 
 
 
 
     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,              SECRETAR MUNICIPIU, 
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